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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 2/2017 

Kulturní komise,  

které se uskutečnilo 

ve středu 10. 5. 2017 od 17:00 hodin  

v kavárně Kamarád v Heřmanově Městci.  

(nám. Míru 21) 
 

 

Přítomni: Dalimil Nevečeřal, Eva Bočková, Michal Dziedzinskyj, Petr Hora, Gabriela 

Jirousková, Albert Juna, Dalibor Svoboda, Alena Tučková, Marek Výborný, Josef 

Wolf 

Omluveni:  

Neúčast:  

Hosté: Pavel Čejka ml., Jan Řehák – radní pro kulturu, Ondřej Teplý – architekt 

  
1. Jednání komise bylo zahájeno prezentací Pavla Čejky mladšího na téma Naučná 

stezka Rudolfa Kinského a Matice české, při které byla přednesena vize naučné 

stezky. Pavel Čejka ml. představil všem přítomným, jaký je obecně postup 

z hlediska vybudování nové stezky a čím byl motivován při návrhu názvu stezky. 

Nebyla však představena žádná konkrétní koncepce.  

2. Při následné diskuzi členové komise vyjádřili své zklamání nad tím, že nebyly 

předneseny žádné konkrétní návrhy, kudy by mohla naučná stezka vést a jak by 

měla být koncipována. Došlo ke všeobecné shodě, že naučná stezka, která by 

byla atraktivní pro co nejširší cílovou skupinu je v našem městě potřebná. Je však 

nutné, aby byla dobře připravená, promyšlená a měla podporu ze strany města a 

příp. také zástupců mikroregionu. Bylo také zmíněno, že zde již existují dvě 

naučné stezky, které bude město přebírat a které je třeba opravit. 

3. Kulturní komise doporučuje, aby stávající dvě naučné stezky prošly revitalizací, 

což je logický předpoklad k tomu, aby mohla být příp. realizována další. 

4. Kulturní komise žádá Radu města o vyjádření, zda vedení města podporuje záměr 

vybudovat novou naučnou stezku a příp. stanovila, jaký bude další postup. 

Kulturní komise navrhuje, aby v případě schválení záměru vznikl realizační tým, 

který bude složen ze zástupců města a členů odborných komisí Rady města.      

5. V dalším bodu jednání členové komise diskutovali o výsledcích ankety na téma 

Kultura v Heřmanově Městci, kterou pro svou bakalářskou práci realizovala 

slečna Jitka Řeháková. Podstatou průzkumu, kterého se zúčastnilo 220 
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respondentů, bylo zmapovat, jak jsou občané města i jeho návštěvníci spokojeni 

s rozsahem a úrovní kulturních akcí.  

6. Kulturní komise v souvislosti s uvedeným průzkumem doporučuje seznámit 

s jeho výsledky Radu města, dále pak ve zkrácené formě také širokou veřejnost 

(Leknín, web apod.). Komise dále doporučuje, aby se výsledky průzkumu 

zabývala městská organizace SPOKUL HM, která je může využít jako inspiraci 

při plánování dalších kulturních akcí a posuzování způsobu jejich propagace. 

7. V souvislosti s výsledky průzkumu Kultura v HM proběhla při jednání komise 

také diskuze s architektem Ondřejem Teplým, která se zabývala dalším rozvojem 

města. Kromě potřeby rekonstrukce interiéru sokolovny, která se již připravuje, 

byl hlavním tématem objekt Medov. Jeho rekonstrukce a zpřístupnění veřejnosti 

by podle názoru komise mohlo řešit řadu nedostatků, na které upozornily 

respondenti v proběhlé anketě. Diskutovalo se také o situaci v areálu kempu na 

Konopáči, který z hlediska kvality a rozsahu služeb zaostává za očekáváním 

návštěvníků. Probíhají jednání mezi zástupci města a Automotoklubu HM o 

dalším provozování a využití areálu kempu. 

8. S odkazem na výše uvedenou diskuzi informoval předseda komise o tom, že letní 

kino na Konopáči bude letos v provozu pouze v omezeném rozsahu. Městská 

organizace SPOKUL HM naopak letos chystá po větší část prázdnin promítání 

pro širým nebem na několika místech přímo v H. Městci vč. areálu bývalého 

letního kina v zámeckém parku. 

9. Na závěr jednání předseda komise poděkoval všem členům za 100% účast. 

Jednání komise bylo ukončeno ve 20:00 hodin. Termín dalšího jednání bude 

dohodnut dle potřeby, nejpozději však v září t.r. 
 

Zapsal: Dalimil Nevečeřal, v.r. 
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